**ZADÁVACÍ FORMULÁŘ DÍLA**

|  |  |
| --- | --- |
| **Název Díla:** | **Dodávka studie proveditelnosti pro**  **„WEBy MV ČR“** |
| **Zpracoval:** | NAKIT team |
| **Vedoucí expertního týmu:** | xxx |
| **Struktura formuláře schválena kým:** | Vedení NAKIT |
| **Datum schválení:** | 2024 |
| **ODPOVĚDNÍ PRACOVNÍCI ZA VYPLNĚNÍ ZADÁVACÍHO FORMULÁŘE** | |
| **Objednatel: MVČR (autor)** | **Dodavatel: NAKIT, s. p. (konzultant)** |
| **Sponzor (Předseda řídícího výboru):** xxx | **Garant dodavatele (člen řídícího výboru):** xxx |
|  |  |
| **Odpovědný vedoucí Objednatele za dodávku díla (člen řídícího výboru):** Jméno a pozice za Objednatele:  xxx | **Odpovědný vedoucí Dodavatele za dodávku díla (člen řídícího výboru):** xxx |
| **Poznámka** |  |
|  | **Architekt řešení:**  xxx  **Analytik řešení:**  xxx |

**Účel dokumentu**

Dokument slouží k vytvoření jasného zadání na dodávku díla. Obsah dokumentu následně slouží řídícímu výboru ke kontrole a řízení dodávky požadovaného díla.

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **VERZE A HISTORIE DOKUMENTU** | | | | |
| **Verze** | **Datum** | **Krátký název a popis změny** | **Autor** | **\*Stav** |
| 1 | 06.02.2024 | ZD Studie proveditelnosti – struktura | xxx | draft |
| 2 | 29.02.2024 | ZD Studie proveditelnosti – draft | NAKIT team | draft |
| 3 | 18.03.2024 |  | NAKIT team |  |

\*Stav může být: \* draft, \* dodán, \*schválen

Obsah

1. [Manažerské shrnutí 4](#_bookmark0)
   1. [Background a cíle 4](#_bookmark1)
   2. [Vymezení – proč nevyužít stávající Systém? 4](#_bookmark2)
   3. [Veřejná zakázka, druh spolupráce 6](#_bookmark3)
   4. [Obsah díla 6](#_bookmark4)
      1. [Celek 1: Definice dodávaného díla 6](#_bookmark5)
      2. [Celek 2: Přehled požadavků na byznys oblast pro Weby MV ČR 8](#_bookmark6)
      3. [Přehled procesů k jednotlivým službám 30](#_bookmark7)
      4. [Přehled funkcí - základní přehled požadovaných funkcí s krátkým popisem 31](#_bookmark8)
      5. [Celek 3: Přehled požadavků na integraci s krátkým popisem 32](#_bookmark9)
      6. [Celek 4: Přehled požadavků na další požadované dodávky s krátkým popisem 32](#_bookmark10)
      7. [Celek 5: Přehled požadavků na zajištění provozu a servisu WEBů MV ČR 32](#_bookmark11)
   5. [Odhad poskytnutých kapacit Objednatelem 34](#_bookmark12)
   6. [Požadované termíny dodávky Díla 34](#_bookmark13)
2. [Rozpočet na Dílo 34](#_bookmark14)
3. [Kontext a souvislosti dodávky díla 34](#_bookmark15)
   1. [Popis kontextu, odůvodnění dodávky díla 34](#_bookmark16)
   2. [Souvislosti s dodávkou díla 35](#_bookmark17)
   3. [Termín požadované dodávky budoucího realizačního projektu 35](#_bookmark18)
   4. [Dílčí cíle dodávky díla (Studie proveditelnosti) 35](#_bookmark19)
   5. [Funkční požadavky a cíle na dodání díla 35](#_bookmark20)
   6. [Závěrečné slovo Objednatele 36](#_bookmark21)
   7. [Přílohy 36](#_bookmark22)
      1. [Příloha č. 1 Požadavky na redakční systém 36](#_bookmark23)
      2. [Příloha č. 2 Přehled Mikro webů 37](#_bookmark24)
   8. [Závěr prohlášení Objednatele: 37](#_bookmark25)

# Manažerské shrnutí

Zkrácený popis požadované dodávky.

## Background a cíle

Hlavním cílem požadované dodávky je:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Co vytvořit?** | **Vlož (ANO/NE)** | **Poznámka** |
| Vytvořit zadání pro budoucí projekt | **ANO** | Vytvořit podklady pro tvorbu Studie proveditelnosti |
| Vytvořit Studii proveditelnosti pro budoucí projekt | **ANO** | Vytvořit podklady o projektu (SLEPT, SWOT, technické, projektové, rizika, provoz), platí pro vývoj i úpravy  dodaného systému |
| Vyplnit formulář OHA a IZ pro budoucí projekt | **ANO** | Získání schválení záměru na  budoucí projekt a investic na projekt. OHA bude součástí SP. |
| Vytvořit novou aplikaci | **NE** | Analyzovat a vyvinout aplikaci |
| Vytvořit novou infrastrukturu | **NE** | Analyzovat a vyvinout infrastrukturu |
| AD HOC – upravit existující aplikaci | **NE** | Analyzovat a upravit infrastrukturu UPAAS, stávající prostředí ověřit pro testování a zálohování |
| AD HOC – upravit existující infrastrukturu | **ANO** | Analyzovat a upravit strukturu UPAAS |

## Vymezení – proč nevyužít stávající Systém?

Z různých důvodů je třeba vzít v úvahu následující vymezení:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Proč nevyužít stávající systém?** | **Vlož (ANO/NE/Částečně)** | **Poznámka** |
| Požadovaný Systém existuje, ale bude se vytvářet nový  Systém vedle stávajícího Systému? | **ANO** | Systém v požadované podobě neexistuje, ale v tuto chvíli je dodáván jako alternativa formou služby NAKIT. Nový Systém bude vybudován nově od základů na aktuální verzi vývojových a  provozních nástrojů. Nový Systém bude navazovat na stávající  provozní model, který je nyní nastaven. Stávající systém bude využit pro zajištění historických  informací, které nebudou migrovány do nového Systému. |
| Systém je zastaralý a nemá podporu? | **NE** | Existují problémy, které vytváří smluvní vendor locky.  Stávající systém není responzivní (Responzivní web je webová |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |  | stránka, která se automaticky přizpůsobí velikosti obrazovky, na které je zobrazena na jakémkoliv  zařízení) |
| Systém nemá požadovanou funkcionalitu | **ANO** | V rámci Studie proveditelnosti bude doanalyzována skupina funkcionalit, kterou bude potřeba vyvinout nebo upravit s porovnáním ze stávajícím IS (jako příklad lze uvést nezbytnou chybějící responzivitu apod.). V novém návrhu Systému bude nutné zohlednit požadavky na ZoKB 181/2014 Sb. a další zákonné úpravy tohoto zákona. Neexistují neprodukční prostředí pro testování  a vývoj. |
| Systém je nestabilní a neprovozovatelný | **Částečně** | Stávající Systém nemá dostatečně nadefinovaná SLA a je nutné upravit technickou a bezpečnostní architekturu. Upravit a optimalizovat administrátorskou  část WEBu. |
| Jiný důvod | **Částečně** | Systém je dodáván a vyvinut externí firmou FUTURA (Podpora a rozvoj stávajícího systému se  nachází ve vendor-locku.) |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Registr práv a povinností (RPP) a platnost legislativní podpory.** | **Vlož (MÁ/NEMÁ)** | **Poznámka** |
| Systém má existující legislativní podporu | **MÁ** | Zákon o svobodném přístupu k informacím 106/1999 Sb. |
| Systém nemá v přípravě podklad na úpravu legislativní podpory | **NEMÁ** |  |
| **Registr práv a povinností (RPP) a platnost legislativní podpory.** | **Vlož (ANO/NE)** | **Poznámka** |
| Bude Systém WEB MVČR AIS/IS? | **NE** | Systém WEB MVČR bude dále IS |
| Existuje RPP pro požadovaný AIS/IS (WEB MVČR)? | **ANO** | RPP agendy:   * Poskytování informací (A1261) * Policie České republiky(A418) * Požární ochrana (A341) * Služební poměr příslušníků bezpečnostních sborů (A876) * Obecní policie (A420) * Správa státních hranic (A409) |
| Je RPP pro požadovaný AIS/IS (WEB MVČR) v přípravě? | **NE** | V současné době není znám záměr upravovat RPP agendu. |

## Veřejná zakázka, druh spolupráce

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Dodavatele, provozovatele díla budeme vybírat na základě** | **Vlož (ANO/NE)** | **Poznámka** |
| Veřejné zakázka – na dodávku Studii  proveditelnosti bude soutěžená Objednatelem | **NE** | Bude řešena formou vertikální spolupráce |
| Veřejné zakázky – na dodávku realizace Díla bude soutěžená Objednatelem | **ANO** | SP bude obsahovat podklady v rámci kapitol Technického řešení, které budou využity pro  Veřejnou zakázku soutěženou Objednatelem. |
| Veřejné zakázky – na dodávky  realizace Díla, budou soutěženy Dodavatelem Studie proveditelnosti | **NE** |  |
| Pro dodávku Studie proveditelnosti bude využit existujícího smluvní vztah nebo smluvní vztah na základě  vertikální spolupráce | **ANO** | NHS služba Z10.6 a Smlouva na dodávku Studie proveditelnosti. |

## Obsah díla

Tato přípravná Studie proveditelnosti bude vytvořena v ucelených celcích, které budou popsány formou požadavku na dodávku následujících aktivit. Předmětem požadavků budou oblasti, které popíší jednotlivé celky. Celek 1 až do Celku x.

* + 1. Celek 1: Definice dodávaného díla
       1. Přehled činnosti konané za účelem výkonu veřejné moci v rámci RPP agendy

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Kód**  **činnosti** | **Řeší**  **WEBy MVČR** | **Název činnosti** | **Popis činnosti** |
| CR9077 | ANO | Zpracování a zveřejnění povinně zveřejňovaných informací | 106/1999 - §5 |
| CR9081 | ANO | Vytváření a zveřejňování výroční zprávy o poskytování informací | 106/1999 - §18 |
| CR9083 | NE | Poskytování pomoci obcím | 106/1999 - §21  364/1999 |
| CR2769 | NE | Služba S3326 – Jednorázové mimořádné odškodnění | 133/1985 - §81 čl.3 a §83 |
| CR2775 | ANO | Služba S9907 – Oznámení nedostatků spalinové cesty | 133/1985 - §46 |
| CR2775 | NE | Služba S9912 – Ohlášení požáru | 133/1985 - §5 čl.1 p.h  133/1985 - §17 čl.1 p.h |
| CR2775 | NE | Služba S9952 – Spalování látek na volném prostranství | 133/1985 - §5 čl.2 |
| CR2775 | NE | Služba S9953 – Vyloučení věci z užívání nebo zákaz činnosti | 133/1985 - §36 čl.1 p.a |
| CR1479 | NE | Služba S9803 – Oznamovací povinnost | 312/2001 - §11 čl.1 p.d |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| CR10159 | NE | Oznamování zahájení trestního stíhání strážníka pro podezření ze spáchání trestného činu | 553/1991 - §25-čl.1 |
| CR10164 | NE | Oznamování podezření ze spáchání trestného činnu, přestupku nebo jiného správního deliktu | 553/1991 - §10 |
| CR10173 | NE | Poskytování informací obecní policii podle § 11a | 553/1991 - §11a |

* + - 1. Přehled druhů Systému

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Název části Systému** | **IDK** | **Popis** |
| Aplikace | **APP** | Aplikační celek, který se skládá z komponent |
| Komponenta | **KOM** | Část aplikace, která je oddělitelná a spolupracuje  s ostatními komponentami pomocí on-line integračního propoje nebo nezávisle (vytváří, poskytuje vstupně  výstupní informace) |
| Proces | **PRO** | Část komponenty, který vytváří definované vstupně – výstupní informace |
| Funkce | **FUN** | Část procesu, který vytváří definované vstupně – výstupní informaci |
| Infrastruktura | **INF** | Infrastrukturní celek, který se skládá technologických celků (sítě, konektivita, HW, SW) |
| Integrace | **INT** | Zajištuje vstupně výstupní informace od integrovaných komponent nebo z dalších Systémů poskytující  informaci, které nejsou dostupné v Aplikaci. |
| Služba | **SLU** | Činnost zajištující poskytující informaci nebo aktivitu zadavateli požadavku. |
| Dokumentace | **DOC** | Přehled dokumentů, které umožní vytvářit a pracovat s dílem. Mezi hlavní typy patří, Zadání, Analytická dokumentace, projektová dokumentace, provozně  servisní dokumentace, uživatelská dokumentace a bezpečnostní dokumentace. |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Požadované dodávané Dílo** | **IDK** | **Popis dodávaného díla** |
| Dokumentace | **DOC** | Studie proveditelnosti, dokument se schválenou obsahovou strukturou uloženou v příloze tohoto dokumentu. Mezi hlavní části struktury patří:   * Analýza stávajícího stavu * SWOT a SLEPT analýza * Architektura (high level) * Přehled funkčních požadavků s popisem * Přehled nefunkčních požadavků s popisem * Bezpečnostní požadavky * Provozně servisní požadavky * Položkový rozpad – detailní rozpočet * Projektové požadavky * Rizika a otevřené body |
| Dokumentace | **DOC** | Součástí bude dodání technická dokumentace pro veřejnost zakázku realizace budoucího projektu, a to  včetně vytvoření podkladů pro vyhodnocení veřejné |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  |  | zakázky. Vyhodnocovací dokumentace bude vytvořena sadou excelových tabulek s dotazy a vyhodnocení podle KO kritérii. |
| Dokumentace | **DOC** | Dalším dokumentem bude vytvoření OHA formuláře  typu A, a vyplnění formuláře ICT přílohy pro Investiční záměr |

* + 1. Celek 2: Přehled požadavků na byznys oblast pro Weby MV ČR

Poznámka: Služby, procesy a funkce máme byznys, aplikační, infrastrukturní, bezpečnostní, provozní a servisní.

* + - 1. Přehled veřejných služeb webu MVČR s vazbou na ID proces

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Skupina služeb** | **Název služby** | **Popis služby** | **ID procesu** |
| **Hlavní stránka** | Jazyk | Volba jazyka | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Rozšířené vyhledávání | Vyhledávání | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Rychlé menu | Menu linků | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Rychlé odkazy | Linky | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Policie ČR | Link přesměrování | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Hasiči ČR | Link přesměrování | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Sociální sítě | Link přesměrování | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Naši Ukrajinci | Link přesměrování | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Informace pro Ukrajince | Informace | MA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Úřední deska | Link přesměrování | AA-VT01 |
| **ÚVOD** | Zpravodajství | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **ÚVOD** | Fotografie dne | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **ÚVOD** | Informace | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **ÚVOD** | Video | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Ministerstvo | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Azyl, migrace a integrace | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **O NÁS** | Bezpečnostní politika | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Prevence kriminality | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Veřejná správa | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Státní služba | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Bezpečnostní výzkum | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Policejní vzdělávání, nostrifikace vzdělání, akreditace VŠ a autorizace profesních kvalifikací | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Archivnictví a spisová služba | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | eGovernment | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Nadace policistů a hasičů | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Ochrana osobních údajů | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Protikorupční program MV | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Politika rovných příležitostí | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | CHH | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **O NÁS** | KRIT | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Norské fondy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Program švýcarsko-české spolupráce | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Národní plán obnovy (NPO) | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Vnitřní oznamovací systém | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Formuláře | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Neplatné doklady | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Neplatné služební průkazy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Informace podle zákona 106 | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Adresy v ČR a číselníky | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Rejstřík politických stran a politických hnutí | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Seznam veřejných sbírek | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Informace pro cizince | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Dobrovolnická služba | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Psychologická služba | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Finanční arbitr ČR | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Úřední deska orgánu nemocenského pojištění MV | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Úřední deska orgánu sociálního zabezpečení MV | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OBČAN A ÚŘAD** | Osobní doklady | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **OBČAN A ÚŘAD** | MiddleWare k eOP | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OBČAN A ÚŘAD** | Občan na úřadě | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OBČAN A ÚŘAD** | Občanské aktivity | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OBČAN A ÚŘAD** | Jak žádat o informace | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OBČAN A ÚŘAD** | Lustrace | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OBČAN A ÚŘAD** | Dokumenty | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **EU** | Předsednictví České republiky v Radě Evropské unie | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **EU** | Agenda EU na MV | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **EU** | Salcburské fórum | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **EU** | Fondy EU v oblasti vnitřních věcí | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **EU** | Strukturální fondy | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **EU** | Programy EU | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **EU** | Schengenská | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **EU** | OP Lidské zdroje a zaměstnanost | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **EU** | Evropská občanská iniciativa | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **EU** | Výzvy ESIF | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **EU** | Evropské politické strany a evropské politické nadace | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Nabídka služebních míst | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Nabídka ostatních míst | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Informace pro nové zaměstnance | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Nabídka majetku | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Veřejné zakázky | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Dotační tituly | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Granty | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Nabídka služebních míst v bezpečnostních sborech | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Předběžné tržní konzultace | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Průzkum trhu | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | Projektová kancelář MV | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | Zrušení víz do USA | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | Efektivní veřejná správa | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | Pátrání po pohřešovaných dětech | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | MEDEVAC a Pomoc na místě | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | Vzdělávací projekty v Africe | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | PEGAS | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | MKI MV | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | CMS KIVS | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | eSbírka a eLegislativa | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | Přehled obvyklých cen ICT prací | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **PROJEKTY** | AMIF - Fondy EU v oblasti vnitřních věcí | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | ESF - Operační program zaměstnanost | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | ERDF - Integrovaný regionální operační program | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | Nástroj pro oživení a odolnost - Národní plán obnovy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | OPTP - Operační program Technická pomoc 2021-2027 | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **LEGISLATIVA** | Sbírka zákonů | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **LEGISLATIVA** | Sbírka mezinárodních smluv | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **LEGISLATIVA** | Správní řád | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **LEGISLATIVA** | Věstníky pro kraje a obce | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **LEGISLATIVA** | Věstník Ministerstva vnitra | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **LEGISLATIVA** | Přestupky | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **LEGISLATIVA** | Obsolence | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **LEGISLATIVA** | Národní standardy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KONTAKTY** | Základní kontakty | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KONTAKTY** | Kontakty pro média | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KONTAKTY** | Odbory a součásti MVČR | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KONTAKTY** | Organizační složky | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KONTAKTY** | Tísňová volání | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KONTAKTY** | Inspekce Policie ČR | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

* + - 1. Přehled veřejných služeb webu GŘ PČR s vazbou na ID proces

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Skupina služeb** | **Název služby** | **Popis služby** | **ID procesu** |
| **Hlavní stránka** | Jazyk | Volba jazyka | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Rozšířené vyhledávání | Vyhledávání | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Rychlé menu | Menu linků | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Rychlé odkazy | Linky | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | MVČR | Link přesměrování | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Hasiči ČR | Link přesměrování | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Sociální sítě | Link přesměrování | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Naši Ukrajinci | Link přesměrování | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Informace pro Ukrajince | Informace | MA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Úřední deska | Link přesměrování | AA-VT01 |
| **ÚVOD** |  | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | O Policii ČR | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Tísňová linka 158 | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Trestní oznámení | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Etický kodex | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Jak poznat policistu | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Hodnostní označení | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Povinně zveřejňované | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Policejní ombudsman | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Čestné pohřebiště | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Pomáháme druhým | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Nadace policistů a hasičů | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Policejní sport | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **O NÁS** | IPA sekce ČR | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Policejní veteráni | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Muzeum Policie ČR | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **ÚTVARY POLICIE ČR** | Policejní prezidium | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **ÚTVARY POLICIE ČR** | Celostátní útvary | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **ÚTVARY POLICIE ČR** | Krajská ředitelství policie | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Zpravodajství | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Úřední desky | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Statistiky | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Právní předpisy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Vyžádané informace | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Zbraně a střelivo | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Povinně zveřejňované | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Zpracování osobních údajů | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Cizinci /Foreigners/ MVČR | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Video galerie | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Fotogalerie | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Sociální sítě | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **DOPRAVNÍ SERVIS** | Dopravní informace | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | AG-004 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **DOPRAVNÍ SERVIS** | Denní statistiky DN | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | AG-0015 |
| **DOPRAVNÍ SERVIS** | Statistika nehodovosti | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **DOPRAVNÍ SERVIS** | Dopravní nehody v mapě | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **DATABÁZE** | Pátrání po osobách | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | AG-0013 |
| **DATABÁZE** | Pátrání po vozidlech | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | AG-0014 |
| **DATABÁZE** | Odcizené mobilní telefony | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | AG-002 |
| **DATABÁZE** | Neplatné služební průkazy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | AG-0010 |
| **DATABÁZE** | Neplatné doklady | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | AG-008 |
| **DATABÁZE** | Žádost o hraniční kontrolu | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **DATABÁZE** | Databáze PNR | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **DATABÁZE** | Databáze PSEUD | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **DATABÁZE** | Databáze UBYPORT | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **DATABÁZE** | Hlášení přepravy výbušnin | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **DATABÁZE** | Centrální registr zbraní | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **DATABÁZE** | Mapy kriminality | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **DATABÁZE** | Mapa varen a pěstíren | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **DATABÁZE** | Dopravní nehody v mapě | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **DATABÁZE** | Nejhledanější osoby Evropy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Volná místa | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Veřejné zakázky | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Odprodej majetku | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Dostavba areálu Zbraslav | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PREVENCE** | Preventivní informace | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PREVENCE** | Akce a projekty | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PREVENCE** | Pomoc obětem TČ | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PREVENCE** | Ochrana měkkých cílů | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PREVENCE** | Zabezpečte se! | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PREVENCE** | Stop korupci | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PREVENCE** | Community policing | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PREVENCE** | Ochrana kulturního dědictví | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PREVENCE** | Informace o terorismu | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PREVENCE** | Informace o extremismu | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PREVENCE** | Informace o kyberkriminalitě | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PREVENCE** | Anonymní linka pomoci | Manuální vklad / úprava textu přes  redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **EKOMUNIKACE** | E-podatelna | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **EKOMUNIKACE** | Datové schránky útvarů | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **EKOMUNIKACE** | Pravidla pro příjem podání | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **EKOMUNIKACE** | Hlášení kyberkriminality | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **EKOMUNIKACE** | Stížnosti | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným  redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KONTAKTY** | Vyhledávání územní příslušnosti policejních služeben | Na základě zadané adresy. Doplňuje tak interaktivní mapu (a ní navázané kontaktní údaje) na stejné URL. | AG-0011 |

* + - 1. Přehled veřejných služeb webu GŘ HZS s vazbou na ID proces

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Skupina služeb** | **Název služby** | **Popis služby** | **ID procesu** |
| **Hlavní stránka** | Jazyk | Volba jazyka | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Rozšířené vyhledávání | Vyhledávání | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Rychlé menu | Menu linků | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Zpravodajství | Linky | MA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | MVČR | Link přesměrování | MA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Policie ČR | Link přesměrování | MA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Aktuality | Link přesměrování | MA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | HZS Krajů | Link přesměrování | MA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Kalendář | Link přesměrování | MA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Staň se hasičem | Link přesměrování | MA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | 150 tísňová volání 112 | Link přesměrování | MA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Soutěžte s hasiči | Link přesměrování | MA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Dotace a grandy | Link přesměrování | MA-VT01 |
| **ÚVOD** |  | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Generální ředitel | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | MV-generální ředitelství HZS České republiky | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | HZS hlavního města Prahy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | HZS Středočeského kraje | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **O NÁS** | HZS Jihočeského kraje | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | HZS Plzeňského kraje | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | HZS Karlovarského kraje | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | HZS Ústeckého kraje | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | HZS Libereckého kraje | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | HZS Královéhradeckého kraje | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | HZS Pardubického kraje | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | HZS Kraje Vysočina | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | HZS Jihomoravského kraje | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | HZS Olomouckého kraje | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | HZS Moravskoslezského kraje | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | HZS Zlínského kraje | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Záchranný útvar HZS ČR | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | SOŠ PO a VOŠ PO | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Technický ústav požární ochrany | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **O NÁS** | Školy požární ochrany ve Frýdku Místku | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Školní a výcvikové zařízení HZS ČR | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Institut ochrany obyvatelstva | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Servisní a opravárenské zařízení HZS ČR | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Český národní výbor CTIF | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Nadace policistů a hasičů | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Expozice požární ochrany ve Zbirohu | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | Hasičský útvar ochrany Pražského hradu | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Úřední deska | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Koronavirus | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Virtuální asistenční centrum pomoci | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Ochrana osobních údajů | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Seznam revizních techniků spalinových cest | Seznam revizních techniků spalinových cest | AA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Fond zábrany škod | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Interní protikorupční program | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Rady obyvatelstvu | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Dopravní informace | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Kampaň Bezpečné cestování | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Informační deska | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Informace podle zákona 106 | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Elektronická podatelna | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Soutěže a výstavy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Psychologická služba | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Zkratky a hasičská čeština | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Ke stažení | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **SLUŽBY PRO VEŘEJNOST** | Archivní stránky | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Ukrajina | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Zpravodajství | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Humanitární pomoc | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Projekty | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Sport | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Časopis 112 | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Statistiky | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Zprávy o činnosti | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Odkazy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Archivní stránky | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFORMAČNÍ SERVIS** | Pult centralizované ochrany | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **JEDNOTKY POŽÁRNÍ OCHRANY** | Jednotky PO | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **JEDNOTKY POŽÁRNÍ OCHRANY** | Výkon služby | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **JEDNOTKY POŽÁRNÍ OCHRANY** | Odborná příprava | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **JEDNOTKY POŽÁRNÍ OCHRANY** | Technické podmínky | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **JEDNOTKY POŽÁRNÍ OCHRANY** | Metodiky kontrol provozuschopnosti | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **JEDNOTKY POŽÁRNÍ OCHRANY** | Strojní služba | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **JEDNOTKY POŽÁRNÍ OCHRANY** | Chemická služba | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **JEDNOTKY POŽÁRNÍ OCHRANY** | Technická služba | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **JEDNOTKY POŽÁRNÍ OCHRANY** | Spojová služba | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **JEDNOTKY POŽÁRNÍ OCHRANY** | Práce ve výšce a nad volnou hloubkou | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **JEDNOTKY POŽÁRNÍ OCHRANY** | Dotace a granty | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **JEDNOTKY POŽÁRNÍ OCHRANY** | Ke stažení | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **JEDNOTKY POŽÁRNÍ OCHRANY** | Hasiči e-vzdělávání | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **INTEGROVANÝ ZÁCHRANNÝ SYSTÉM** | O IZS | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INTEGROVANÝ ZÁCHRANNÝ SYSTÉM** | Dokumentace IZS | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INTEGROVANÝ ZÁCHRANNÝ SYSTÉM** | Tísňová volání | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INTEGROVANÝ ZÁCHRANNÝ SYSTÉM** | Kynologie v IZS | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INTEGROVANÝ ZÁCHRANNÝ SYSTÉM** | Psychologická služba | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INTEGROVANÝ ZÁCHRANNÝ SYSTÉM** | Letecká hasičská služba | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INTEGROVANÝ ZÁCHRANNÝ SYSTÉM** | Bezpilotní letadla | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INTEGROVANÝ ZÁCHRANNÝ SYSTÉM** | Mezinárodní záchranné operace | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INTEGROVANÝ ZÁCHRANNÝ SYSTÉM** | Mezinárodní spolupráce | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INTEGROVANÝ ZÁCHRANNÝ SYSTÉM** | Body záchrany | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INTEGROVANÝ ZÁCHRANNÝ SYSTÉM** | Vodní záchranná služba | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OCHRANA OBYVATELSTVA** | Úvodní stránka | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OCHRANA OBYVATELSTVA** | Zprávy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OCHRANA OBYVATELSTVA** | Varování | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OCHRANA OBYVATELSTVA** | Ukrytí | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OCHRANA OBYVATELSTVA** | Evakuace | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OCHRANA OBYVATELSTVA** | Nouzové přežití | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **OCHRANA OBYVATELSTVA** | Prostředky individuální ochrany | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OCHRANA OBYVATELSTVA** | Územní plánování a stavební řízení | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OCHRANA OBYVATELSTVA** | Výchova a vzdělávání obyvatelstva | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OCHRANA OBYVATELSTVA** | Rady a doporučení | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OCHRANA OBYVATELSTVA** | Příručky | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **OCHRANA OBYVATELSTVA** | Právní předpisy a koncepční materiály | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KRIZOVÉ ŘÍZENÍ** | Předpisy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KRIZOVÉ ŘÍZENÍ** | Systém krizového řízení | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KRIZOVÉ ŘÍZENÍ** | Krizové stavy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KRIZOVÉ ŘÍZENÍ** | Havarijní plánování | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KRIZOVÉ ŘÍZENÍ** | Krizové plánování | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KRIZOVÉ ŘÍZENÍ** | Hospodářská opatření pro krizové stavy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KRIZOVÉ ŘÍZENÍ** | Kritická infrastruktura | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KRIZOVÉ ŘÍZENÍ** | Cvičení orgánů krizového řízení | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KRIZOVÉ ŘÍZENÍ** | Vzdělávání v oblasti ochrany obyvatelstva a krizového řízení | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KRIZOVÉ ŘÍZENÍ** | Kontroly | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KRIZOVÉ ŘÍZENÍ** | Současné aktivity | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **KRIZOVÉ ŘÍZENÍ** | Kontakty | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KRIZOVÉ ŘÍZENÍ** | Ke stažení | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **CNP A STRATEGIE** | Úvodní stránka | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **CNP A STRATEGIE** | Aktivity na mezinárodní úrovni | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **CNP A STRATEGIE** | Aktivity na národní úrovni | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **POŽÁRNÍ PREVENCE** | Přehled rubrik a odkazů | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **POŽÁRNÍ PREVENCE** | Zpravodajství | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **POŽÁRNÍ PREVENCE** | Státní požární dozor | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **POŽÁRNÍ PREVENCE** | Kategorizace staveb | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **POŽÁRNÍ PREVENCE** | Služby občanům | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **POŽÁRNÍ PREVENCE** | Koncepce | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **POŽÁRNÍ PREVENCE** | Kontakty | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Dotace a granty | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Veřejné zakázky | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Nepotřebný majetek | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Výběrová řízení | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **NABÍDKY A ZAKÁZKY** | Zveřejněné smlouvy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **KARIÉRA** | Obecné informace o zaměstnání u HZS ČR | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KARIÉRA** | Přijetí do služebního poměru | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KARIÉRA** | Přijetí do pracovního poměru | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KARIÉRA** | Právní předpisy (služební a pracovní poměr) | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KARIÉRA** | Personální oddělení | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KARIÉRA** | Nábor | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KARIÉRA** | Vzdělávání | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KONTAKTY** | MV-generální ředitelství HZS České republiky | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KONTAKTY** | HZS krajů | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KONTAKTY** | SOŠ PO a VOŠ PO | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KONTAKTY** | Záchranný útvar HZS České republiky | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KONTAKTY** | Psychologická služba HZS České republiky | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KONTAKTY** | Tísňová volání | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

* + - 1. Mikro-web MVČR ([www.zákony.gov.cz)](http://www.zákony.gov.cz/)

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Skupina služeb** | **Název služby** | **Popis služby** | **ID procesu** |
| **Hlavní stránka** | Rychlé menu | Menu linků | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Rychlé odkazy | Linky | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Video tutoriály | Link přesměrování | AA-VT01 |
| **O PROJEKTU** | O Projektu | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **CO JE e-SBÍRKA** | Co je e-Sbírka | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **CO JE e- LEGISLATIVA** | Co je e-Legislativa | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KONTAKTY** | Kontakty esel | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

* + - 1. Mikro-web MVČR ([www.putinuvhlad.cz)](http://www.putinuvhlad.cz/)

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Skupina služeb** | **Název služby** | **Popis služby** | **ID procesu** |
| **Hlavní stránka** | Rychlé menu | Menu linků | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Zpravodajství | Linky | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | MVČR | Link přesměrování | AA-VT01 |
| **ÚVOD** | Úvod | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **INFO** | Info | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | Výstava | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | Virtuální realita | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **PROJEKTY** | Články | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **O NÁS** | O nás | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

* + - 1. Mikro-web MVČR ([www.nenaletět.cz)](http://www.nenaletět.cz/)

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Skupina služeb** | **Název služby** | **Popis služby** | **ID procesu** |
| **Hlavní stránka** | Rychlé odkazy | Linky | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Archiv | Linky | AA-VT01 |

* + - 1. Mikro-web MVČR ([www.nasiukrajinci.cz)](http://www.nasiukrajinci.cz/)

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Skupina služeb** | **Název služby** | **Popis služby** | **ID procesu** |
| **Hlavní stránka** | Jazyk | Volba jazyka | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Rychlé odkazy | Linky | AA-VT01 |

* + - 1. Mikro-web MVČR (KvalitaVS.cz)

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Skupina služeb** | **Název služby** | **Popis služby** | **ID procesu** |
| **Hlavní stránka** | Rozšířené vyhledávání | Vyhledávání | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Rychlé menu | Menu linků | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Rychlé odkazy | Linky | MA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Archiv | Linky | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Hlavní aktuality | Linky | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Další aktuality | Linky | AA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Národní portál Rady kvality ČR | Linky | MA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Ministerstvo vnitra | Odkaz | MA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Publikace | Linky | MA-VT01 |
| **Hlavní stránka** | Prohlášení o přístupnosti | Link přesměrování | MA-VT01 |
| **KVALITNÍ SPRÁVA** | Řízení kvality pro obce a kraje | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |
| **KVALITNÍ SPRÁVA** | Systémy dle ISO | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |
| **KVALITNÍ SPRÁVA** | Systémy dle TQM | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |
| **KVALITNÍ SPRÁVA** | Metody a nástroje | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |
| **KVALITNÍ SPRÁVA** | Publikace ke kvalitě | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |
| **MODERNÍ SPRÁVA** | Klientsky orientovaná VS 2030 | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém  provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **MODERNÍ SPRÁVA** | Inovace | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém  provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **MODERNÍ SPRÁVA** | Úřad 21. století | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém  provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **MODERNÍ SPRÁVA** | Easy to Read | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **MODERNÍ SPRÁVA** | Snižování leguratorní zátěže | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |
| **MODERNÍ SPRÁVA** | Měření a hodnocení VS | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |
| **MODERNÍ SPRÁVA** | Mezinárodní aspekty | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |
| **MODERNÍ SPRÁVA** | Dostupná správa | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém  provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **MODERNÍ SPRÁVA** | Participace | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém  provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **MODERNÍ SPRÁVA** | OECD | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |
| **KONFERENCE A AKCE** | Moderní veřejná správa 2023 | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém  provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **KONFERENCE A AKCE** | Přívětivý úřad | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |
| **KONFERENCE A AKCE** | Ceny za kvalitu a inovaci | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |
| **KONFERENCE A AKCE** | Kurzy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |
| **KONFERENCE A AKCE** | Archiv konferencí | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |
| **KONTAKTY** | MV | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém  provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **DATA** | Veřejná správa v číslech 2020 | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém  provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **DATA** | Výroční zprávy o veřejné správě | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |
| **DATA** | Aplikace - Příspěvek obce na výkon státní správy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |
| **DATA** | Mapový portál veřejné správy | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem do WEB  obrazovek | MA-VT01 |
| **DATA** | Otevřená data | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém  provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |
| **DOBRÁ PRAXE** | Dobrá praxe - navigace | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém  provedeným redaktorem do WEB obrazovek | MA-VT01 |

* + 1. Přehled procesů k jednotlivým službám

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Garant** | **ID**  **procesu** | **Název procesu** | **Popis procesu** |
| MV ČR | AG-0022 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |
| MV ČR | AG-0021 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |
| MV ČR | AG-0018 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |
| MV ČR | AG-0019 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |
| MV ČR | AG-0011 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |
| MV ČR | AG-0020 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |
| MV ČR | AG-0020 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |
| GŘ PČR | AG-004 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |
| GŘ PČR | AG-0015 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |
| GŘ PČR | AG-0007 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |
| GŘ PČR | AG-0013 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |
| GŘ PČR | AG-0014 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |
| GŘ PČR | AG-002 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |
| GŘ PČR | AG-0010 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| GŘ PČR | AG-008 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |
| GŘ PČR | AG-0011 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |
| GŘ HZS | HZS - 0001 | Automatizovaný integrovaný vstup | Integrovaná aplikace vloží nebo aktualizuje data do redakčního systému |
| Všichni redaktoři | AA-VT01 | Automatizovaný vstup přes redakční systém | Automatizovaný vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem podle přidělené autorizace |
| Všichni redaktoři | MA-VT01 | Manuální vstup přes redakční systém | Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem podle přidělené autorizace |
| [www.zákony.gov.cz](http://www.zákony.gov.cz/) | AA-VT01 MA-VT01 | Automatizovaný vstup přes redakční systém  Manuální vstup přes redakční systém | Automatizovaný vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem podle přidělené autorizace  Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem podle přidělené autorizace |
| [www.putinuvhlad.cz](http://www.putinuvhlad.cz/) | AA-VT01 MA-VT01 | Automatizovaný vstup přes redakční systém  Manuální vstup přes redakční systém | Automatizovaný vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem podle přidělené autorizace  Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem podle přidělené  autorizace |
| [www.nenaletět.cz](http://www.nenaletět.cz/) | AA-VT01 | Automatizovaný vstup přes redakční systém | Automatizovaný vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem podle přidělené autorizace |
| [www.nasiukrajinci.cz](http://www.nasiukrajinci.cz/) | AA-VT01 | Automatizovaný vstup přes redakční systém | Automatizovaný vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem podle přidělené autorizace |
| KvalitaVS.cz | AA-VT01 MA-VT01 | Automatizovaný vstup přes redakční systém  Manuální vstup přes redakční systém | Automatizovaný vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem podle přidělené autorizace  Manuální vklad / úprava textu přes redakční systém provedeným redaktorem podle přidělené autorizace |

* + 1. Přehled funkcí - základní přehled požadovaných funkcí s krátkým popisem

Přehled funkcí bude vytvořen v rámci obsahu studie proveditelnosti. Funkce budou popsány a vloženy k jednotlivým procesům formou návrhu obrazovek v rámci dodávky studie proveditelnosti.

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **ID procesu** | **Název funkce** | **Popis funkce** |
| AA-VT01 | Import dat do IS redaktorem | Doplnit use case v rámci SP |
| MA-VT01 | Zadání, editace, zneplatnění, archivace dat do IS redaktorem | Doplnit use case v rámci SP |
| AG-00xx | Integrovaná funkce | Doplnit use case v rámci SP |

* + 1. Celek 3: Přehled požadavků na integraci s krátkým popisem

Poznámka: Požadavky na integraci mohou být byznys, aplikační, infrastrukturní, bezpečnostní, provozní a servisní.

Přehled integrovaných Systémů

|  |  |
| --- | --- |
| **Název integrovaného**  **Systému** | **Krátký popis požadavků na integraci** |
| CAAIS | Autentizace pracovníků VS |
| SMS konektor | Odesílání SMS |
| Dohled DCeGOV | Napojení na bezpečnostní dohled a procesy DCeGOV |
| Sdílené služby MV | Maximálně využívat sdílené služby |

* + 1. Celek 4: Přehled požadavků na další požadované dodávky s krátkým popisem

|  |  |
| --- | --- |
| **Název požadavku** | **Krátký popis ostatních požadavků** |
| Migrace dat | ANO – částečná, nutno definovat scope migrace |
| Kybernetická bezpečnost | ANO – zajistit analýzu hrozeb a rizik, definovat mitigaci zjištěných slabin |
| Zpracování technické části zadávací dokumentace | ANO – je obsahem studie proveditelnosti |
| Doporučení k vybudování  aplikací | ANO – vytvořit doporučení způsobu vývoje a |

* + 1. Celek 5: Přehled požadavků na zajištění provozu a servisu WEBů MV ČR
       1. Provozní parametry definují provozní požadavky na provozní režimy

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Požadovaný provozní režim pro WEBy MVČR** | **5 dní v týdnu** | **7 dní v týdnu** | **Poznámka** |
|  | **(ANO/NE)** | **(ANO/NE)** |  |
| Režim provozního sledování PROD prostředí WEBů  MVČR | NE | ANO | Režim 24x7 |
| Režim provozního sledování OST prostředí WEBů MVČR | ANO | NE | Režim 10x5 |

* + - 1. Přehled provozních parametrů, které se budou monitorovat a vyhodnocovat

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Požadované provozní aktivity a SLA parametry** | **Měsíčně** | **Ročně** | **Poznámka** |
|  | **(ANO/NE)** | **(ANO/NE)** |  |
| Bude se měřit a vyhodnocovat dostupnost? | ANO | ANO |  |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Bude se měřit a vyhodnocovat výkonnost? | ANO | ANO |  |
| Budou se vést a předávat informace z Provozního  deníku? | ANO | NE |  |
| Bude se provádět pravidelný reporting SLA parametrů? | ANO | ANO |  |

* + - 1. Provozní parametry definují provozní požadavky klienta na zajištění servisních služeb Provozovatelem

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Požadované provozní SLA parametry** | **Měsíčně v %** | **Ročně**  **%** | **Poznámka** |
|  | **(ANO/NE)** | **(ANO/NE)** |  |
| Hodnota požadovaného SLA parametru pro dostupnost bude měřena | ANO | ANO | 99,5% PROD prostředí OST prostředí se nebudou měřit ani  vyhodnocovat |
| Hodnota požadovaného SLA parametru pro výkonost (čas odezev  měřené části aplikace) | ANO | ANO | 100-150 ms max. + 20%  měřené odezvy transakce dosažené za zvolenou  periodu |

* + - 1. Servisní parametry definují provozní požadavky klienta na zajištění servisní režimy

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Požadavky na servisní režim pro WEBy MVČR** | **5 dní v týdnu** | **7 dní v týdnu** | **Poznámka** |
|  | **(ANO/NE)** | **(ANO/NE)** |  |
| Režim servisního sledování PROD prostředí WEBů MVČR | NE | ANO | Režim 24x7 |
| Režim servisního sledování OST prostředí  WEBů MVČR | ANO | NE | Režim 10x5 |

* + - 1. Přehled servisních parametrů, které se budou monitorovat a vyhodnocovat

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Provozní SLA parametry** | **Měsíčně** | **Ročně** | **Poznámka** |
|  | **(ANO/NE)** | **(ANO/NE)** |  |
| Budou se vyhodnocovat dosažené SLA parametry  pro incidenty? | ANO | NE | SLA set 3 |
| Budou se vyhodnocovat  dosažené SLA parametry pro změny? | NE | NE |  |
| Budou se pravidelně reportovat záznamy o  provedení servisu? | ANO | NE |  |

## Odhad poskytnutých kapacit Objednatelem

### Odhad poskytnutých kapacit Objednatelem pro zajištění součinnosti při dodávce Díla

|  |  |
| --- | --- |
| **Položka** | **Počet MD a role expertů Objednatele** |
| Počet MD expertů Objednatele\* | Bude k dispozici minimálně 30 % kapacit dodavatele expertů Objednatele. V případě ohrožení dodávky Díla je možné  rozhodnout o navýšení MD Objednatele. |
| CZK – subdodávka  Objednatele | Není plánovaná |

* Pozn. Přednost má dodávka díla, tedy této Studie proveditelnosti před plánovaným dohodnutým počtem MD.

## Požadované termíny dodávky Díla

|  |  |
| --- | --- |
| **Požadované termíny** | **(Od mm.rr do mm.rr)** |
| Počátek dodávky díla | Čas T0 – podpis smluvního vztahu na dodávku Díla (SP) |
| Předání díla | Bude řízeno projektovým vedením |

# Rozpočet na Dílo

Rozpočet na Dílo (Studie proveditelnosti)

|  |  |
| --- | --- |
| **Vyber typ rozpočtu** | **Vyplň částku v tisících bez DPH do jednoho řádku** |
| Odhad rozpočtu |  |
| Rámec řešení | 5 Mio CZK bez DPH na Dílo (SP) – náklady na pracnost  pracovníků NAKIT |
| Přesný rozpočet |  |
| **Schvalovatel rozpočtu** | **Pokud je to sponzor, vyplň Sponzor** |
| Jméno a pozice |  |

# Kontext a souvislosti dodávky díla

## Popis kontextu, odůvodnění dodávky díla

Popiš prostým textem níže uvedené informace, které se dotýkají realizačního projektu: Pomocné oblasti pro přehled zájmu………

* Ber v úvahu řadu přijatých strategických, legislativních, provozních rozhodnutí, případně dopad ze souběžně probíhajícího vývoje systému, který má vazbu na dodávku budoucího realizační projektu.
* Hlavními důvody dodávky Studie proveditelnosti jsou:
* Hlavním důvodem dodávky budoucího realizačního projektu jsou:
* Přehled rizik spojených s dodávkou Studie proveditelnosti a přehled rizik spojených s budoucím realizačním projektem
* Přehled akceptačních kritérií pro dodávku Studie proveditelnosti

## Souvislosti s dodávkou díla

* Na dodávku Studie proveditelnosti bude zaslána výzva ke dni:
* Na dodávku konzultace spojené s vyplněním zadávací dokumentace bude zaslána výzva ke dni:
* Na dodávku vyplnění OHA formuláře bude zaslána výzva ke dni:

## Termín požadované dodávky budoucího realizačního projektu

Vypiš termíny s dodávkou realizačního projektu (po dodávce Díla – Studie proveditelnosti)

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Termíny** | **Vyplň datum začátku dodávky** | **Vyplň datum**  **předání dodávky** |
| Veřejné zakázky pro realizační projekt |  |  |
| Realizace projektu |  |  |

## Dílčí cíle dodávky díla (Studie proveditelnosti)

Hlavním cílem vytvořit SP v takovém rozsahu, aby její obsah umožnil vytvořit podklady pro budoucí projekt a podklady pro veřejnou zakázku.

## Funkční požadavky a cíle na dodání díla

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **TPřehled a rozpad cílů a požadavků** | | | | | | | |
| **IDK1** | **ID C** | **Dílčí cíle (C)** | | **Popis cíle** | | **Poznámka** | |
| **DOC** | C/001 | Vyjasnění obsahu dodávek budoucího realizačního projektu | |  | |  | |
| **DOC** | C/002 | Vytvoření podkladů pro veřejnou zakázku na dodávku aplikace | |  | |  | |
| **DOC** | C/003 | Vytvoření podkladů pro veřejnou zakázku na pořízení redakčního systému | |  | |  | |
|  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  | |  | |  | |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **IDK1** | **ID P** | **Funkční požadavek** | **Krátký popis funkčního požadavku** |
| APP | P/001 | Popis Stávajícího řešení vs Nové prostředí | Textový záznam porovnání stávajícího a nového systému, kontext rozhodnutí  vytvořit Nový systém |
| APP | P/002 | Enterprise, motivační architektura | Schémata s popisem (reflexe na popis |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  |  |  | stávajícího stavu) |
| KOM | P/003 | Aplikační, technická a bezpečnostní architektura | Schémata s popisem, způsob autorizace a autentifikace, integrované komponenty z oblasti sdílených CMS služeb, popis vrstev  a API umožňující přebírání dat integrovaných systémů |
| SLU | P/004 | Byznys architektura s návazností na aplikační komponenty | Schémata s popisem, use case jednotlivých Služeb s návaznými proces |
| PRO | P/005 | Přehled procesů | Schémata s popisem, use case jednotlivých procesů se znázorněním použitých funkcí  a integrací |
| FUN | P/006 | Přehled funkcí s vazbou na proces | Funkce s popisem, doplněná o základní obrazovky s validací, use case jednotlivých funkcí se znázorněním obrazovkového  sledu s integrací, popis vazby na autorizaci |
| INT | P/007 | Přehled integrovaných systémů | Schémata a popis integrace |
| INF | P/008 | Přehled a popis síťových infrastrukturních prvků, hostingových služeb, konektivity, bezpečnostní požadavky na síťová  zabezpečení |  |
| INF | P/009 | Přehled a popis HW, SW prvků, provozních služeb, hostingových služeb, provozních a bezpečnostních procesů, bezpečnostní požadavky na  zabezpečení HW, SW a služeb. |  |
| INF | P/010 | Přehled provozních a servisních služeb | Katalogové listy |
|  |  |  |  |
| DOC | P/011 | Přehled požadované provozní dokumentace ve struktuře | Dokument se strukturou |
| DOC | P/012 | Přehled požadované servisní dokumentace ve struktuře | Dokument se strukturou |
| DOC | P/013 | Přehled požadované administrátorské dokumentace ve struktuře | Dokument se strukturou |
| DOC | P/014 | Přehled požadované bezpečnostní dokumentace ve struktuře | Dokument se strukturou |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |

1 – IDK vyber v souladu s kapitolou 1.4.1 tabulka 2

## Závěrečné slovo Objednatele

## Přílohy

### Vlož dokumenty, které podporují vyjasnění zadání jako např. zadání spojené s informacemi o stávajícím stavu, dostupná dokumentace uživatelská, administrátorská, technické řešení a design, bezpečnostní, provozní a servisní.

* + 1. Příloha č. 1 Požadavky na redakční systém

Soubor: 29022024\_Příloha1\_Požadavky na RS – graficky.docx



Elektronický podpis: 31.5.2024 Certifikát autora podpisu: Jméno: xxx

Vydal: PostSignum Qualified CA 4

Platnost do: 11.6.2024 15:19 +02:00

* + 1. Příloha č. 2 Přehled Mikro webů

Soubor: 29022024\_Příloha2\_Mikroweby.docx

## Závěr prohlášení Objednatele:

Objednatel předáním tohoto podepsaného dokumentu stvrzuje, že předal zadávací podklady podle své aktuální znalosti a jsou konečným podkladem pro definici dodávky Díla. Objednatel je připraven dokument dopracovat, pokud Poskytovatel zjistí, že není možné dodat Studii proveditelnosti (Dílo) z důvodu jako jsou:

* Nedostatečně jasné zadání
* Nereálný požadavek na termín dodání Díla
* Nereálná výše rozpočtu pro dodání Díla

Jméno a pozice :

Datum :

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Společnost** | **Jméno** | **Podpis** |
| Předal za .  Objednatele | xxx | xx x |
| Převzal za Poskytovatele |  |  |